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Podzim už má připravenou paletu a začíná svět kolem nás zahalovat 
do svých barev. Je až obdivuhodné, jak příroda umí kouzlit a čarovat. 
Krásná podívaná pro oči a člověka až zahřeje, jak je v naší vísce 
krásně. 
 
 
Za obecní úřad a zastupitelstvo obce 

Petra Vosyková, starostka 
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Zprávy z Obecního úřadu 
 

 

Poděkování občanům 
V září naše obec Běleč obdržela pozvání na 
slavnostní předávání 10. ročníku soutěže pro 
obce s nejefektivnějším odpadovým 
hospodářstvím v České republice: 
Odpadový Oskar za rok 2023.  
Tuto soutěž pořádá organizace Arnika a jejím 
cílem je popularizace obcí, které produkují 
méně než 150 kg směsných komunálních 
odpadů na jednoho obyvatele za rok.  
Ve Středočeském kraji, v kategorii obcí do 
1000 obyvatel, se Běleč umístila na krásném 
druhém místě s produkcí směsného odpadu 
80,3kg/obyv./rok. 
Milí občané, toto ocenění je výsledkem Vašeho důsledného třídění odpadů. 
Přijměte mé obrovské poděkování za vaši aktivitu. Jsem na vás hrdá. 

Vaše starostka 
 

Co nás čeká v roce 2025 
Intenzivně se věnujeme přípravě rozpočtu na rok 2025. 

Tento rok bude po výdajové stránce ve znamení 
údržbových prací v oblastech, kde jsou nezbytně nutné 
investice. 

 
Jedná se zejména o investici do výměny rozvodů elektřiny v kulturním domě, 
stávající rozvody jsou již téměř na hranici své životnosti. Pokud tedy chceme 
zachovat funkčnost kulturního domu (obchod, využívání sálu kulturního 
domu, apod.), je tato investice nezbytná. V nejbližších týdnech začneme 
pracovat na vyhotovení projektové dokumentace k výměně rozvodů včetně 
rozpočtu. Dále je třeba investovat i do té části střechy, která ještě nebyla 
sanovaná. Pokud se objeví vhodný dotační titul, jsme připraveni o něj 
požádat. 
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Další větší investicí, na kterou se připravujeme, je odbahnění a oprava 
objektů obecního rybníku. Tato investice se mnohým z vás může zdát jako 
zbytečná, ale vše má své návaznosti.  
Všichni voláme po opravě obecních cest, nicméně, než k přistoupíme ke 
konečnému vybudování pevných povrchů cest, je třeba vyřešit svody 
dešťových vod z problematických míst na obecních pozemcích. Dešťovou 
kanalizaci je třeba dobudovat. Dešťovka je z větší části svedena do rybníka, 
je tedy nutné zvýšit jeho retenční schopnost. Dle zpracované projektové 
dokumentace bude očekávaná retenční schopnost 1000 m3 . Rybník tak 
bude připraven až na tisíciletou vodu. 
Dále bychom se ve výhledu několika let chtěli věnovat péči o vzrostlé stromy 
v obci. Nutností je stromy pravidelně ošetřovat, což je také nemalý výdaj. 
Bude zpracován plán péče na několik let dopředu, neb není možné 
investovat do ošetření všech stromů najednou. Není vyloučena ani možnost 
pokácení některých stromů, které budou vykazovat bezpečnostní riziko.  V 
první fázi budou vybrány stromy v nejkritičtějším stavu, jejichž ošetření se již 
nedá odkládat. 
Počítáme také s investicemi v řádech vyšších desítek tisíc na další zvelebení 
naší obce. 
 

Vodovod 
Akce vodovod se již pomalu blíží ke svému konci. Počátkem 
listopadu očekáváme poslední fakturu za jeho zbudování. 
Bude následovat příprava na kolaudaci. Po kolaudaci budou 
všichni občané, u nichž došlo ke zbudování vodovodní 
přípojky, vyzváni k podpisu smluv o převodu přípojky do 
svého vlastnictví. Společně s touto smlouvu bude rovněž 
podepsána i žádost o osazení přípojky vodoměrem. Osazení vodoměru budou 
provádět pracovníci Středočeských vodáren. Konkrétní termíny budou 
zveřejněny na webových stránkách obce. Prosím, přihlaste se k odběru 
zveřejněných zpráv (na webových stránkách obce v levé části) anebo 
aktivujte aplikaci V obraze (stažení do telefonu z Google play). 
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Polovina volebního období je za námi 
Polovina volebního období je za námi, dovolte mi tedy krátké shrnutí toho, co 
se podařilo zrealizovat a které akce ještě probíhají. 
 

Zrealizované akce: 
 

Vytvoření odpočinkových míst ve Bělči 
Nápad vytvořit nová odpočinková místa vznikl již za působení předchozího 
zastupitelstva, které v červnu 2022 podalo žádost o dotaci SZIF. Dotace byla 
obci přiznána, tudíž počátkem roku 2023 došlo k realizaci záměru. 
Záměr byl pořízen za částku 268.659 Kč. Dotace SZIF byla ve výši 214.927 
Kč, vlastní zdroje obce 53.732 Kč. 

 

Změna č. 1 územního plánu obce Běleč a převod do jednotného standardu 
Změna územního plánu byla výsledkem Zprávy o uplatňování územního 
plánu, která je zpracovávána pořizovatelem (v našem případě je 
pořizovatelem Magistrát města Kladna) každé čtyři roky. Návrh této zprávy 
spatřil světlo světa v srpnu 2022. Zároveň od 1.1.2023 nabyly účinnosti 
prováděcí předpisy ke stavebnímu zákonu, které formulovaly požadavky na 
standardizaci územně plánovacích dokumentací. Předmětná změna tedy 
musela být realizována v požadované jednotném standardu. Celková cena 
změny územního plánu činila 402.930 Kč. Ministerstvo pro místní rozvoj na 
jaře 2023 vypsalo dotační titul na podporu územně plánovacích 
dokumentací obcí. O tuto dotaci jsme v květnu 2023 požádali a v březnu 
2024 jsme obdrželi rozhodnutí o poskytnutí dotace ve výši 209.088 Kč. V 
rámci této akce vlastní zdroje obce činily 193.842 Kč. 
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Mateřská škola 
Příprava na rekonstrukci mateřské školy začala již v roce 2021. Bylo třeba 
připravit projektovou dokumentaci, požádat o stavební povolení, vybrat 
stavební firmu a pokusit se získat prostředky na její realizaci. 
V roce 2022 byl nalezen vhodný dotační titul a podána žádost o poskytnutí 
dotace na Ministerstvo pro místní rozvoj. V lednu 2023 jsme obdrželi 
rozhodnutí o poskytnutí dotace. Rekonstruovat se začalo v červenci 2023. 
Rekonstrukce mateřské školy byla dokončena 30.11.2023 a začalo 
kolaudační řízení. Kolaudační souhlas jsme obdrželi 14.2.2024. 
Celkové náklady na rekonstrukci mateřské školy byly ve výši 
6.408.513,47 Kč. Na tuto akci jsme získali dotaci ve výši 3.487.210 Kč od 
Ministerstva pro místní rozvoj a dotaci ve výši 307.000 Kč od Středočeského 
kraje. Vlastní zdroje obce činily 2.614.303,47 Kč. 
Dále se podařilo mateřskou školu vybavit novou kuchyní, která byla 
instalována svépomocí a jejíž cena byla 118.502,64 Kč. Mateřská škola byla 
dále vybavena i novým nábytkem za celkovou cenu 549.500 Kč. Na nový 
nábytek přispěla i obec Sýkořice a to v částce 250.000 Kč. V souvislosti s 
navýšením kapacity žáků mateřské školy o 10 míst jsme s obcí Sýkořice 
uzavřeli dohodu o společném školském obvodu, která zajišťuje dětem ze 
Sýkořice docházku do naší mateřinky. Obec Sýkořice, na základě dohody o 
úhradě neinvestičních výdajů na žáky, každoročně přispívá částkou 5.000 Kč 
ročně za každého žáka s trvalým bydlištěm v Sýkořici, který navštěvuje naši 
mateřskou školu. 
Díky navýšení kapacity žáků 
dojde v příštích letech i k 
navýšení částky, kterou obec 
ročně získává z rozpočtového 
určení daní na provoz mateřské 
školy o cca 200 tis Kč/rok. 
 
Momentálně je mateřská škola 
ve stavu nevyžadujícím žádné 
větší investice. 
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Komín na obecním úřadě 
V souvislosti s rekonstrukcí mateřské školy došlo k instalaci dvou plynových 
kotlů. Stávající komín na obecním úřadě byl k jejich používání nevyhovující, 
tedy došlo k pořízení nového komína za částku 60.706 Kč. 

Projektová dokumentace – rybník 
Projektová dokumentace k revitalizaci rybníku byla zpracována již v roce 
2022 za celkovou částku 112.530 Kč. V únoru 2023 Středočeský kraj 
vyhlásil dotaci ze Středočeského fondu podpory včasné přípravy projektů EU 
2021+ a NIP. Po prostudování dotačního programu jsme se rozhodli podat 
žádost o tuto dotaci. V listopadu 2023 jsme podepsali veřejnoprávní 
smlouvu, ve které nám byla poskytnuta dotace ve výši 56.265 Kč, prostředky 
nám již byly vyplaceny. Vlastní zdroje obce byly 56.265 Kč. 

Oprava pomníku obětem světových válek 
Koncem roku 2022 Ministerstvo obrany 
vypsalo dotační titul na Zachování a 
obnovu historických hodnot I, konkrétně 
na opravu válečných hrobů a pietních 
míst. V lednu 2023 jsme podali žádost o 
tuto dotaci a v listopadu 2023 jsme 
obdrželi Rozhodnutí o poskytnutí dotace. 
Realizace opravy proběhla v letošním 
roce s celkovými náklady 284.300 Kč, 
přičemž dotace byla 226.893 Kč, vlastní 
zdroje obce ve výši 57.407,-Kč. 

Kamna na dřevo 
V roce 2022 došlo k razantnímu nárůstu záloh na plyn, jistě si všichni 
pamatujeme. V rámci úspory výdajů za plyn byla na OÚ instalována krbová 
kamna na dřevo, abychom co nejvíce omezili topení plynem. Dále došlo k 
instalaci prosklených bezpečnostních dveří ke kancelářím OÚ, aby nám teplo 
neunikalo na chodbu. Krbová kamna byla pořízena za částku 34.059 Kč, 
dveře včetně montáže byly pořízeny za částku 95.810 Kč. 

Přesunutí elektroodpadu 
V loňském roce došlo ke změně sběrného místa pro elektroodpad, byly tak 
vyčištěny a sanovány sklepy pod kostelem – malý sklep má nově přeloženou 
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podlahu, ve velkém sklepě bylo opraveno stávající odvodnění, aby 
nedocházelo k zaplavování sklepů. V budoucnu nás čeká ještě oprava 
podlahy ve velkém sklepě. Oba sklepy tak budou připraveny k využití, např. 
pro kulturní akce. 

Elektrické vozítko 
V průběhu roku 2023 došlo k nákupu elektrické tříkolky pro zjednodušení 
pohybu po obci při jejím udržování. Cena tříkolky byla ve výši 66.175 Kč a 
byla pořízena z výnosu prodeje původní multicary, která byla prodána za 
88.500 Kč. 

 

Kontejner na odpady 
Koncem roku 2023 bylo vybavení obce rozšířeno o oceloplechový kontejner 
se sklopnými bočnicemi za cenu 48.400 Kč. Kontejner byl financován 
částečně ze zbylých zdrojů z prodeje multicary, z vlastních prostředků obec 
uhradila 26.075 Kč. 
Kontejner je využíván jak pro potřeby obecní, tak pro potřeby občanů. 

Vánoční osvětlení  
Abychom si dostatečně všichni užili vánoční atmosféru, pořídili jsme do obce 
8 ks vánočního osvětlení, které každoročně udělá radost nám všem. Náklady 
na pořízení byly ve výši 50.239 Kč. 

Obnovení cestní sítě 
Tomuto úkolu, který jsme si stanovili jsme se začali věnovat v letošním roce. 
Aktuálně jsme získali pozemky určené k využití jako cesty pro pěší a obslužné 
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komunikace okolo bývalé pily v celkové výměře 1746 m2. Výkup těchto 
pozemků stál obec 1.746 Kč. 
 

Celkové náklady na všechny výše uvedené realizované akce činily 
8.502.070,11 Kč, objem získaných prostředků činil 4.839.883 Kč, z 
vlastních zdrojů obce bylo v rámci těchto akcí uhrazeno 3.662.187,11 Kč 
(část prostředků činily naspořené finance – ty byly zejména použity na 
dofinancování rekonstrukce MŠ, ostatní prostředky byly hrazeny z běžného 
ročního rozpočtu obce). 
Těší mě, že se nám daří naplňovat cíle, ke kterým jsme se na začátku naší 
„zastupitelské“ cesty zavázali. 
 

Probíhající akce: 
Vodovod 
Příprava na dobudování vodovodu v obci začala již v roce 2020. Došlo k revizi 
projektové dokumentace z roku 2006. Již v tu chvíli bylo jasné, že je potřeba 
sehnat finanční prostředky na realizaci této akce. Vhodný dotační titul byl 
nalezen a v září 2021 byla podána žádost o dotaci z Ministerstva 
zemědělství. V září 2023 jsme obdrželi rozhodnutí o poskytnutí dotace ve výši 
5.656.000 Kč. V květnu 2023 jsme také podali žádost o dotaci na 
Středočeský kraj. V září 2023 jsme na základě veřejnoprávní smlouvy 
obdrželi dotaci ve výši 134.433 Kč od Středočeského kraje. Na zbudování 
přípojek k jednotlivým nemovitostem přispěli vlastníci nemovitostí částkou 
20.000 Kč nebo 30.000 Kč podle toho, zda je vodovodní přípojka zakončena 
ve vodoměrné šachtě anebo ve sklepě.  
Předpokládaný termín dokončení prací 10/2024, poté budeme žádat o 
vydání kolaudačního rozhodnutí. Očekávané náklady na dobudování 
vodovodu v obci včetně vodovodních přípojek jsou ve výši 14.277.527,02 Kč. 
Tato částka je kryta následujícími zdroji: 
 Dotace v celkové výši: 5.790.433 Kč 
 Příspěvky na přípojky (po vratkách a doplatcích): 1.530.000 Kč 
 Zdroje obce: 6.957.094,02 Kč 
Do nákladů na dobudování vodovodu je nutno započítat i náklady na 
stavební dozor a koordinátora BOZP, který je nezbytnou součástí celé této 
akce. Náklady za dobu trvání této akce jsou ve výši 408.090 Kč.  
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Jako zastupitelstvo jsme se shodli, že je lepší disponovat volnými penězi 
(vzhledem k dalším nutným investicím), než se z nich v rámci akce vodovod 
vydat. Požádali jsme proto o úvěr v Komerční bance a to ve výši 6.500.000,-
Kč. 
Komplexní pohled na financování vodovodu vám přineseme po ukončení a 
vyúčtování akce v některém z dalších vydání Kurýra. 

Obecní hospoda 
Jak jsme již podrobně psali v minulém vydání Kurýra, pracujeme také na 
zprovoznění obecní hospody. Dokončení chceme realizovat do konce 
volebního období. O pokračujících pracích budeme průběžně informovat. 

Cesty 
Průběžně probíhá komunikace se Státním pozemkovým úřadem a Úřadem 
pro zastupování státu ve věcech majetkových o možném bezplatném převodu 
některých pozemků na obec Běleč.  

Petra Vosyková – starostka 
 

Pozvánky na akce 
Cesta do Číny 
Zveme všechny milovníky cestování na přednášku o cestě do Číny, která se 
bude konat dne 16. 11. 2024 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního 
úřadu. 

Rozsvícení vánočního stromu 
Letos tato příjemná kratochvíle připadá na neděli 
1. 12. 2024. Srdečně zveme všechny spoluobčany 
na tradiční setkání na dětské hřiště U Pavouka. 
Začínáme v 17:00 hodin. 
 
Mikulášská nadílka pro děti 

Mikuláš, Čert i Anděl zvou všechny děti a jejich rodiče na 
Mikulášskou nadílku, která se bude konat dne 7.12.2024 od 
16:00 hod v kulturním domě v Bělči. 
Těšíme se na vás 
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Zprávičky z naší školičky 
 

Dobrý den milí čtenáři,  
 
máme za sebou první měsíc a půl školního roku 2024-2025 a tak se opět 
hlásíme se zprávičkami ze školky. 
Díky rekonstrukci a navýšení kapacity, která proběhla v loňském školním 
roce, jsme během prázdnin připravili novou třídu a školní rok jsme zahájili v 
pondělí 2. září a to otevřením dvou tříd – Berušek a Motýlků. Třídy jsou 
rozděleny dle věku dětí. Třídu Berušek tak v současné době tvoří dvanáct 
nejmladších dětí a do třídy Motýlků chodí sedmnáct starších dětí, z nichž 
jedenáct je předškoláků. Adaptace většiny nových dětí proběhla celkem bez 
problémů, u některých stále ještě adaptační proces trvá.  
S rozšířením tříd a navýšením kapacity dětí se také rozšířil náš pracovní 
kolektiv. A tak jsme mezi sebe přivítali novou paní učitelku a novou paní 
kuchařku. Celkem nás je tedy šest. Tři paní učitelky – Lenka Jírová 
Krupičková, Nikola Grušová, Petra Škodáková, paní školnice Zuzana 
Fejfarová, paní kuchařka Hana Sadilová a paní ředitelka Lenka Zíková.  
Ve čtvrtek 5. září proběhla informační schůzka pro rodiče dětí, na které byli 
seznámeni s provozem a programem školky. Začátkem září jsme se věnovali 
především společnému seznamování dětí a pravidlům soužití, na které jsme 
pak přirozeně navázali aktuálními tématy, které nás obklopují – dozrávání a 
sklizeň ovoce a polních plodin, přicházející podzim – jeho znaky a plody, 
pouštěli jsme draky i si užili pečení posvícenských koláčů. Užívali jsme si 
pobytu na školní zahradě i poznávání vesnice a přilehlého okolí.  
V letošním školním roce nás budou také provázet celoroční programy Se 
Sokolem do života (věnovaný tělovýchově), Mašinka, která jede do stanice 
Škola (příprava na vstup dětí do ZŠ), Z pohádky do pohádky (poznávání 
klasických českých pohádek – třída Berušek) a V říši obrů (seznámení se 
světem hmyzu – třída Motýlků). 
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Ve čtvrtek 10. října jsme poprvé vyrazili linkovým autobusem na minivýlet do 
Zbečna. Tam jsme si udělali pěknou procházku ke studánce Rozárce, prošli 
přes kamenolom, okoukli nádraží a prozkoumali, jak se opravuje Masarykův 
most. Zpět jsme se opět vrátili linkovým autobusem rovnou na obídek. 
Další akce 14.října jsme účastnila pouze starší třída Motýlků. Linkovým 
autobusem jsme se dopravili do Lhoty, kde nás přivítali kamarádi z místní 
školky a spolu s nimi nás čekalo představení Divadla V kufru – pohádka 
Kašpárek a princezna. Dětem se představení velice líbilo a po jeho skončení 
nám zbylo i dostatek času na společnou procházku po obci Lhota. Poté opět 
linkovým autobusem zpět do školky na oběd. 
Nyní máme před sebou tradiční zavírání zahrádky, které proběhne 31. října 
odpoledne a je to společná akce pro děti i rodiče. Dohromady poklidíme 
školní zahradu, shrabeme listí, poklidíme sklad venkovních hraček a 
vyrobíme halloweenské dekorace.   
V listopadu se pak můžeme těšit na fotografování, divadlo a další spoustu 
aktivit spojených již s přicházejícím adventem. Ale o tom zas až příště. 
 

 
 

Krásné slunečné podzimní dny Vám za děti i zaměstnance MŠ Běleč přeje 
Petra Škodáková 
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Společenská rubrika 
 

 

 
 
 
 
 

Oznámení občanům 
 
Jednorázové známky na popelnice 
Odebrané jednorázové známky na popelnice pro rok 2024 je možno vrátit na 
obecní úřad do 11. 12. 2024. 
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Z dění v obci 
 

MAS Mezi Hrady 
Činnost naší MAS Mezi Hrady, z.s. již není třeba obecně představovat, ale rádi 
bychom se s vámi ohlédli za velmi úspěšným rokem 2024. Díky úzké 
spolupráci s vedením obce se povedlo získat dotaci ve výši 220 tisíc korun na 
zvelebení zahrady místní Mateřské školy včetně vybudování nových herních 
prvků.  
Program Nová zelená úsporám light přinesl mnoha domácnostem na našem 
území radost v podobě nově zateplených fasád, výměny oken, kotlů a dalších 
vylepšení. Během prvních devíti měsíců tohoto roku se naší kanceláři 
podařilo zrealizovat celkem 157 žádostí o tuto dotaci, přičemž počet stále 
není konečný, příjem žádostí byl prodloužen i do roku 2025. 
O prázdninách jsme uspořádali dva turnusy příměstských táborů, které mezi 
vámi i vašimi nejmenšími opět slavily velký úspěch. Proto budeme pokračovat 
i nadále a v příštím roce plánujeme dva příměstské tábory. První se uskuteční 
v termínu 21.–25. 7. 2025 v Hudlicích na téma animovaného filmu Doba 
ledová, druhý v Nižboru v termínu 28.7.–1. 8. 2025 na téma Draci. 
Maximální počet dětí je 18, věkové rozmezí je 6 až 12 let a cena činí 
2 000 Kč včetně oběda. Přihlášky lze posílat již nyní, více informací najdete 
na www.mezihrady.cz nebo našem Facebooku a Instagramu. 
Tím však výčet našich aktivit zdaleka nekončí. Mysleli jsme také na starší děti 
– zorganizovali jsme workcamp zahraničních dobrovolníků, kteří pomáhali při 
realizaci příměstského tábora zaměřeného na komunikaci v angličtině. 
Společně s dětmi prožili nezapomenutelný týden plný zážitků. Ve spolupráci s 
Kooperativou jsme uspořádali dobrovolnický den, díky kterému se obnovila 
zapomenutá zahrada v Kublově. Dále můžete využívat naše questingové trasy 
s rytířem Hradovanem, které vám a vašim dětem umožní užít si procházky 
krásnou přírodou v okolí bez obvyklých dotazů „kdy už tam budem“ nebo 

„proč musíme jít tudy“  সহ. Podrobnosti opět najdete na našem webu. 
Během celého roku se na našem území konaly kulturní a sportovní akce, 
které byly podpořeny naší MAS v celkové výši 50 000 Kč. Od 1. ledna 2025 
bude opět možné žádat o dotaci na pořádání společenských akcí, na kterých 

se s vámi v průběhu roku 2025 rádi potkáme.  সহ 
Tým MAS Mezi Hrady 
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Názory a příspěvky občanů 
(Zde uvádíme s vědomím zastupitelstva obce příspěvky občanů Bělče. Příspěvky 
uvádíme v obdrženém znění, bez korektury.) 
 
Do emailové schránky obecního úřadu jsme obdrželi Žádost o uveřejnění 
odpovědi na články v Bělečském Kurýru od pana JR s odkazem na tiskový 
zákon č. 46/2000 Sb. Dle §10 odst. 1 výše uvedeného zákona je vydavatel 
povinen na žádost tuto odpověď uveřejnit. Žádost o uveřejnění odpovědi 
musí splňovat náležitosti uvedené v §12 odst. 2 tohoto zákona. 
S odkazem na výše uvedené uveřejňujeme následující:  
 
 
 
Dále k urážlivému článku zastupitele Kocmana. 

A jestli jsem něco dokázal v pozici zastupitele v minulosti - tak jsem dokázal 
zaplatit dluhy obce za kanalizaci a to v řádu několika milionů s podstatně nižším 
rozpočtem obce než je dnes. 

Také to bylo na úkor rozvoje , údržby a vizí do budoucna  - a to dohodou v 
zastupitelstvu. 

Když jsem chtěl poté pokračovat vodovodem , tak napříč zastupitelstvem  byla 
dohoda šetřit na vlastní podíl obce k případné dotaci na vodovod. A toho byla 
účastna i dnešní starostka obce. 

     Po ukončení mé práce v zastupitelstvu zůstalo  na účtech obce  okolo 4 
milionů určených na provoz a vodovod. Každá přípojka měla být     zdarma. 

 JR 
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SK Běleč 
 

 
Po vydařeném začátku pád ke dnu tabulky  

 
Po vydařeném začátku sezony, kdy jsme v prvních dvou zápasech bodovali, se 
nám bohužel přestalo dařit. Z dalších osmi utkání jsme vyhráli pouze jednou, 
když jsme doma porazili Lidice. I proto jsme se v tabulce přiblížili na jediný bod 
poslednímu místu, na kterém jsou osmibodové Kročehlavy. My jsme zatím 
získali bodů devět, jeden ztrácíme na Braškov B a tři body na Kamenné 
Žehrovice a Slavoj Kladno. Do konce soutěže zbývají tři duely a z toho dvakrát 
budeme hrát na domácím hřišti. Snad nějaký bodík ještě získáme a před zimní 
přestávkou si trochu polepšíme. Budeme rádi, když nás přijdete povzbudit. 

Vojta 
 

Výsledky a program SK Běleč 
 

  2. kolo: SK Kročehlavy – SK Běleč   1:2 
  3. kolo: SK Běleč – AFK Bratronice   2:1 pk 
  4. kolo: SK Braškov B – SK Běleč    2:0 
  5. kolo: SK Běleč – Čechie Velká Dobrá B 0:3 
  6. kolo: Slavoj Kladno B – SK Běleč    4:0 
  7. kolo: SK Běleč – SK Kamenné Žehrovice 1:2 
  8. kolo: Slovan Kladno - SK Běleč    5:0 
  9. kolo: SK Běleč – SK Lidice     1:0 
10. kolo: Pletený Újezd – SK Běleč    3:2 
11. kolo: SK Běleč – TJ Novoměstský   1:6 
12. kolo: Baník Stochov - SK Běleč    3:0 
13. kolo: SK Běleč – Baník Libušín B  2. 11. 
  1. kolo: SK Běleč – Sokol Doksy B   9. 11. - 14:00 
 

(Více informací na www.skbelec.banda.cz) 
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SBĚR STARÉHO ŽELEZA 
SK Běleč provede podzimní sběr starého železa. Prosíme tak všechny 
spoluobčany, kteří mají doma nějaký železný odpad a chtějí se ho zbavit, ať ho 
připraví před svůj dům. 
V neděli 10. listopadu po 14. hodině vše odvezeme a uklidíme. Těžší věci, které 
jsou nad vaše síly, samozřejmě vyneseme ze dvora nebo ze zahrady, jak bude 
potřeba. 
Děkujeme. 
 
POSVÍCENSKÁ ZÁBAVA A PĚKNÁ HODINKA  
V sobotu 19. 10. 2024 se v kulturním domě konala POSVÍCENSKÁ ZÁBAVA. 
Děkujeme všem, kteří jste se zúčastnili, přišlo vás skutečně hodně a dobrou 
náladou jste přispěli k vydařené akci. Stejně tak se následně v pondělí 21. 10. 
vydařila i PĚKNÁ HODINKA, ze které je i přiložené foto. :-) 
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